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Nee Bij Kamerbrieven gaat dat automatisch maar bij deze niet En er was nog niet echt een dringende reden voor

Maar ik ben aan het kijken wat ik kan regelen
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Beste mensen

10 2«In aanvulling op de opmerkingen van

maar hij kan wel in samenhang worden bezien met het gegeven dat de minister mccb vond dat de verpleeghuizen niet essentieel

bezoek zouden moeten weren wat ook blijkt uit de aanhef van de oorspronkelijke aanwijzing Het weren van dat bezoek in die

acute fase is verder conform geldende wetgeving een kwestie van het leveren van verantwoorde zorg in zeer bijzondere
omstandigheden

de aanwijzing is louter voor de veiligheidsregio s en niet gericht op verpleeghuizen

[■llOTW^^ziin die aanwijzingen ook niet op onze website bekend gemaakt

Greet
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Hallo allemaal

Ik twijfel een beetje over de opmerking van het in samenhang lezen met de aanwijzing De aanwijzing is gericht op voorzitters

veiligheidsregio s en heeft volgens mij verder geen rechtsgeldigheid richting verpleeghuizen en kleinschalige woonvormen

De aanwijzingen zijn ook niet naar de sector gestuurd denk ik in ieder geval niet door mij Ze zijn ook nog niet gepubliceerd

Leidend voorde sector zijn afspraken met VWS en IGJ lijkt mij En reguliere wetgeving
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